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ماجرای بند فسخ 
قرارداد  دروازه بان 

شیرازی  
در ایــن یکــی دو روز گذشــته بود که 

اخبــاری پیرامــون تمدید قــرارداد 
نه حسین حســینی با اســتقلال در  سا ر
خبرها منتشــر و حتی عنوان شد 
که این بازیکن 2 شب پیش با این 

بازیکن به توافق رسیده است.
ایــن اخبار در حالی انتشــار پیدا 
کرده که حسینی یک فصل دیگر 

با اســتقلال قرارداد دارد اما بندی در 
قــرارداد وی وجود دارد که این بازیکن با پرداخت مبلغــی معادل 100 هزار دلار 

می تواند از تیمش جدا شود.
حســینی به تازگی دو پیشــنهاد از کشــورهای پرتغال و یونان دریافت کرده که 
مسئولان استقلال هم در جریان این پیشنهاد هستند و به همین دلیل به سنگربان 
این تیم پیشنهاد کرده اند که قرارداد وی را علاوه بر فصل پیش رو برای یک فصل 
دیگر هم تمدید کنند اما حسینی تا امروز تصمیمی در این زمینه نگرفته و مشغول 

بررسی وضعیت خود برای سال آینده است.
با این وجود تا روز چهارشــنبه باشگاه استقلال توافقی با حسینی برای فصل آینده 
انجام نداده و خبر تمدید قرارداد وی ظاهراً از سوی مسئولان این باشگاه به رسانه ها 
منتقل شده اما باید منتظر روزهای آینده بود تا مشخص شود حسینی قراردادش را 

با استقلال تمدید می کند یا خیر.

استقلال و بمبی به نام ثبات

مدیران استقلال به نظر می رسد در جلب نظر دو مدافع کلیدی تیم خود موفق بوده 
و با آن ها برای ادامه همکاری به توافق رسیده اند.

به گزارش فوتبال 360، به نظر می رسد ریکاردو ساپینتو سرمربی پرتغالی استقلال، 
لیســت نفرات مدنظر خود را به مدیران باشــگاه داده و طی چند روز گذشته روند 
نقل وانتقالاتی اســتقلال شتاب گرفته و آبی ها فعالیت چشمگیری در بازار تابستانه 
داشــته اند. سجاد شــهباززاده و امید حامدی فر 2 خرید رسمی استقلال بوده اند و 
خبرها حاکی از توافق آبی ها با رضا میرزایی و محمدحسین زواری است تا بر مبنای 

جوانگرایی، فرایند نقل وانتقالات تابستانی استقلال پیش برود.
آرمان رمضانی و مهدی مهدی پور هم طی روزهای اخیر و بعد از برگزاری جلســه 
رسمی با مصطفی آجورلو، به ادامه همکاری با استقلال رضایت دادند و قراردادشان را 
با پایان لیگ بیست وسوم تمدید کردند. مدیران استقلال مهم ترین چالش پیش روی 
خود را حفظ ســاختار دفاعی تیم شان می بینند، ساختاری که محمد دانشگر از آن 
به مقصد ســپاهان جدا شده و وضعیت ادامه همکاری رافائل سیلوا، روزبه چشمی، 
عارف غلامی و سیاوش یزدانی نامشخص است. محمدحسین مرادمند طی روزهای 
گذشته توانسته اقدامات مرتبط با دریافت معافیت سربازی خود را انجام بدهد و او 

می تواند آبی ها را در فصل آینده همراهی کند.
مدافع برزیلی و بلندقامت اســتقلال در نیم فصل دوم لیگ بیســت ویکم به جمع 
آبی پوشــان اضافه شــد و با امضای قراردادی کوتاه مدت تا پایــان فصل در جمع 
شــاگردان مجیدی بود. سیلوا در شــرایطی به استقلال پیوست که آبی ها با شوک 
جدایی سیاوش یزدانی و حسین مرادمند و اعزام این دو بازیکن به خدمت سربازی 
مواجه شــده بودند اما مدافع برزیلی نمایش فوق العاده ای از خود به جای گذاشت و 
در دوران حضور این مدافع 28 ســاله در ترکیب استقلال، تنها 2 بار دروازه آبی ها 

مقابل رقبا باز شد!
ســیلوا که 9 نمایش موفق را از خود در ترکیب اســتقلال به جای گذاشت، بعد از 
اتمام فصل با چند پیشنهاد از جمله پیشنهاد ادامه همکاری با استقلال و یا پیوستن 
به تیم های حاشیه خلیج فارس مواجه شد. او در مذاکرات اولیه توافقی را با مدیران 
باشگاه استقلال نداشت اما طرفین طی روزهای گذشته مذاکرات خود را پیش برده 
و به نظر می رســد اختلافات موجود در مســیر تمدید قرارداد سیلوا با استقلال به 
حداقل رسیده و این مدافع برزیلی فصل آینده را هم احتمالًا در استقلال خواهد بود.

روزبه چشــمی که یکی از کاپیتان های استقلال به شمار می رود و همواره مهره ای 
کلیدی و تأثیرگذار در ترکیب آبی ها بوده، با توجه به قابلیت بازی در 2 پست دفاع 
میانی و هافبک دفاعی در فصل گذشته کمک شایانی به تیمش کرد. چشمی که 6 
سال سابقه پوشیدن پیراهن استقلال را دارد، در پایان لیگ بیست ویکم قراردادش با 
آبی ها به اتمام رسید و مورد توجه چند تیم لیگ برتری از جمله سپاهان قرار گرفت.
چشــمی اولویت خود را ادامه همکاری با استقلال گذاشته بود و در روزهای اخیر 
مذاکراتی را با مدیران باشگاه استقلال انجام داده بود. مدافع-هافبک باتجربه آبی ها 
در پیامی اینستاگرامی تصویر خود همراه با مدال قهرمانی لیگ برتر را که با استقلال 
برای او به دست آمده بود، منتشر کرد تا به نوعی پالس مثبت برای تمدید قراردادش 
فرســتاده باشد. مدیران استقلال مذاکرات خوبی را با روزبه چشمی انجام داده اند و 
به نظر می رسد او هم در صف تمدیدی های استقلال خواهد بود و در ترکیب آبی ها 

برای فصل آینده حضور دارد.
عارف غلامی مدافع جوان استقلال بعد از مصدومیت پارگی رباط صلیبی بازگشت 
موفقی به میادین داشــت و توانســت با درخشش در ترکیب استقلال حتی به تیم 
ملــی هم راه پیدا کند. غلامی جزو بازیکنانی اســت که قراردادش با اســتقلال به 
اتمام رسیده و اولویت او لژیونر شدن است. البته مدافع جوان آبی ها از سپاهان هم 
پیشــنهاد دارد و مذاکرات اولیه او با مدیران استقلال برای تمدید قرارداد بی نتیجه 
بوده و آینده همکاری طرفین مشــخص نیســت، البته که احتمال ادامه همکاری 

غلامی با استقلال همچنان وجود دارد.
ســیاوش یزدانی هم که در آزمون دکتری پذیرفته شــده، منتظر اعلام اســتعلام 
تحصیلی اش است. براساس شنیده ها، 10 سال حق استفاده او از معافیت تحصیلی 
به پایان رسیده و یزدانی فصل آینده در ملوان حضور پیدا می کند، با این حال مدافع 
بلندقامت استقلال امیدوار است بتواند از بند و تبصره های قانونی برای بازگشت به 

استقلال استفاده کند و با دریافت معافیت تحصیلی به جمع آبی پوشان بازگردد.
مدیران اســتقلال برای جانشینی دانشــگر و با توجه به جدایی احتمالی غلامی و 
یزدانی، با 2 مدافع وارد مذاکره شده اند؛ رایان تفضلی و سیدمحمد حسینی. مدافع 
بلندقامت و دو رگه شاغل در تیم وایکام واندررز که در سالیان گذشته همواره نامش 
در حوالی اســتقلال مطرح بوده و این بار مذاکرات جدی میان مدیربرنامه های او و 
مدیران استقلال وجود دارد و در فصل منتهی به جام جهانی، احتمال حضور تفضلی 

در لیگ ایران وجود دارد.
سیدمحمد حسینی مدافع فصل گذشته هوادار که براساس آمار »متریکا«، هفتمین 
مدافع برتر لیگ بیســت ویکم بود، دیگر بازیکنی اســت که زیــر ذره بین مدیران 
استقلال قرار دارد و در روزهای گذشته مذاکرات فشرده ای میان حسینی و مدیران 
استقلال انجام شده و اگر اتفاق خاصی رخ ندهد، احتمالًا او در 48 ساعت آینده به 

جمع آبی پوشان پایتخت اضافه خواهد شد.

مغز متفکر آبی ها و توافق
تا  1403 

هافبک شماره 9 استقلال برای 2 فصل دیگر در جمع آبی پوشان استقلال ماندنی شد و 
برای تمدید قرارداد با مدیران باشگاه به توافق رسید.

به گزارش فوتبال 360، موتور نقل وانتقالاتی استقلالی ها بعد از شروع آرام، اوج گرفته و 
آبی ها در ساعات اخیر به دنبال تمدید قرارداد با مهره های کلیدی فصل گذشته و خرید 
بازیکنان جدید بوده اند. ســجاد شهباززاده و امید حامدی فر دو خرید تابستانی استقلال 
تاکنون بوده اند و براساس شنیده ها رضا میرزایی و سیدمحمد حسینی فاصله چندانی تا 

آبی پوش شدن ندارند.
آرمان رمضانی مهاجم بلندقامت فصل گذشــته استقلال،سه شنبه شب با مدیران باشگاه 
به توافق برای تمدید قرارداد رسید و دیروز به صورت رسمی خبر تمدید قرارداد رمضانی 
به مدت 2 فصل با آبی پوشان رسانه ای شد. مهدی مهدی پور هافبک خلاق و مغز متفکر 
آبی ها دیگر گزینه مدنظر مدیران اســتقلال بود. مهدی پور کــه یک فصل دیگر قرارداد 
داشت، با توجه به بند فسخ موجود در قراردادش می توانست در نقل وانتقالات تابستانی از 
جمع شاگردان ساپینتو جدا شود اما با توجه به نظر مثبت سرمربی پرتغالی و درخواست 
مدیران باشــگاه، پای میز مذاکره با آجورلو رفت و بــرای دو فصل دیگر قراردادش را با 

استقلال تمدید کرد تا در مجموع تا پایان لیگ بیست وسوم همراه استقلال باشد.
مهدی پور در لیگ بیســت ویکم، یکی از بهترین بازیکنان اســتقلال بود و توانست با 7 
پاس گل بهترین پاسور آبی ها در فصل گذشته لقب گیرد. او یک سوپرگل 3 امتیازی هم 
در مقابل فولاد خوزستان به ثمر رساند و عملکرد درخشان این هافبک 28 ساله باعث شد 

تا دراگان اسکوچیچ نام او را در جمع مدعوین به اردوی ملی جای دهد.
هافبک خلاق آبی ها امیدوار اســت بعد از تمدید قرارداد با استقلال بتواند به نمایش های 
خوب خود در جمع آبی پوشان ادامه دهد و به عنوان یکی از مسافران قطر 2022 همراه 

تیم ملی اعزام شود و در فهرست نهایی دراگان اسکوچیچ جای داشته باشد.
استوری جنجالی بعد از توافق برای تمدید

مهدی مهدی پورسه شنبه شب گذشته و بعد از آنکه با مدیران باشگاه استقلال به توافق 
رســید، در پیامی اینســتاگرامی این خبر را با یک پیغام غیرمستقیم به هواداران انتقال 
داد. برداشت ها در فضای مجازی از پیام مهدی پور، کنایه هافبک آبی ها به محمد دانشگر 
بود، چرا که هافبک شماره 9 استقلال در پیام خود این گونه نوشته بود: »به ما یاد دادن 
خانواده مهم ترین چیز تو زندگیه، آدم خانواده خودشــو رها نمیکنه که با پولدارا زندگی 

کنه«.
سیاوش یزدانی مدافع استقلال در واکنش به پیام کنایه آمیز مهدی پور از محمد دانشگر 
حمایت کرد اما امروز مهدی مهدی پور در مقابل ســاختمان باشگاه استقلال در پاسخ به 
ســؤال خبرنگاران پیرامون پیام مجازی جنجالی خود توضیح داد که مخاطب او محمد 

دانشگر نبوده و رفاقت گرم و صمیمی با مدافع سابق استقلال دارد.
مهدی پور در توضیح پیام خود گفت: »حقیقتاً چیزی که بود یک ســوءتفاهم پیش آمد. 
بین ما، محمد و سیاوش می دانیم چیز دیگری است اما سوءتفاهم پیش آمد. یک استوری 
گذاشتم ولی جوی علیه محمد به وجود آمد که استوری من اصلًا منظورم او نبود، از 10 
سالگی با هم دوست هستیم و چیزی که گفتم ربطی به او نداشت. با یزدانی هم صحبت 
کردیم. سال گذشته با دانشگر و یزدانی با هم بودیم و خیلی رفیق هستیم و رمز موفقیت 
ما یکدلی و رفاقت بوده است«. هافبک استقلال با اشاره به دریافت پیشنهاد برای لژیونر 
شــدن توضیح داد: »من درمورد خودم صحبت کردم و خودم پیشــنهاد خارجی داشتم 

و چیزی نیست که سیاه بازی کنم یا بازارگرمی کنم که نیازی به این مسئله ندارم«.

گل محمدی خواهان
تمدید قرارداد با اسدی شد

درحالی که در فضای مجازی اعلام شــده که رضا اســدی برای فصل آینده مورد توجه 
یحیی گل محمدی نیســت اما سرمربی پرسپولیس  از باشــگاه خواسته تا قرارداد این 
بازیکن برای فصل جدید تمدید شود. رضا اسدی سال گذشته با این باشگاه قرارداد یک 
ســاله امضا کرده بود. همچنین گل محمدی از باشگاه خواسته برای تقویت خط حمله 
نیازمند دو مهاجم خارجی اســت. باشــگاه پرســپولیس از مدت ها قبل به دنبال جذب 

کاسیانوی برزیلی بوده اما هنوز مقدمات حضور این بازیکن در ایران فراهم نشده است.

ناهید کیانی:

 بعد از المپیک دلسرد شده بودم
فنی ترین تکواندوکار آسیا تأکید 
کــرد که بعــد از المپیک توکیو 
نسبت به این رشته دلسرد شده 
ناهید کیانــی در گفت وگو  بود. 
خبرگزاری  ورزشــی  خبرنگار  با 
تسنیم، در خصوص قهرمانی در 
و سطح  آسیا  قهرمانی  مسابقات 
ایــن رقابت ها اظهار داشــت: به 
دلیل حضور چیــن، کره جنوبی، 
ازبکستان و تایلند با ترکیب کامل، سطح مسابقات بالا بود. این تیم ها از یک سری بازیکن 
جدید اســتفاده می کردند، اما بازیکنان خوبی بودند که به ترکیب تیم ملی کشورشــان 
رســیده بودند. خدا را شــکر با تمام وجود مبارزات خود را انجام دادم و موفق به کسب 
مدال طلا شدم . طلایی استارت خوب در روز اول مسابقات بود و انگیزه ای برای بچه های 
دیگر شــد. وی در خصوص کسب عنوان فنی ترین بازیکن مسابقات گفت: کسب عنوان 
فنی ترین بازیکن آسیا احساسی غیرقابل وصف است. وقتی به من گفتند که در کنار یک 
بازیکن پسر کره جنوبی به عنوان فنی ترین بازیکن انتخاب شدم، خیلی خیلی خوشحال 
شدم. فنی  بودن در سطح آسیا افتخاری است که نمی توانم به این راحتی ها فراموش کنم 
و خیلی افتخار بزرگی اســت و هر چه بگویم باز هم نمی توانم حسم را بیان کنم. دارنده 
یک مدال طلا، یک نقره و دو برنز آسیا در خصوص کسب عنوان قهرمانی در بخش بانوان 
برای نخستین بار گفت: این عنوان خیلی ارزشمند است و در تاریخ ثبت خواهد شد. این 
افتخار، همدلی تیم ما را می رساند که همه با هم یکپارچه تلاش کردیم و افتخاری نبود 
که برای یک نفر باشــد. با اعتمادی که به هم داشتیم جلو رفتیم و توانستیم این افتخار 
را کســب کنیم و هر کدام از ما در این موفقیت نقش داشــت و همه مدال ها باعث شد 
روی سکو برویم و این همدلی تیم را می رساند.کیانی در خصوص بازگشت پرقدرت بعد 
از اتفاقات المپیک توکیو گفت: ناکامی در المپیک و اتفاقات عجیب و غریب و نادری که 
آنجا افتاد، باعث شــد که خیلی نســبت به تکواندو دلسرد شوم، اما خدا را شکر با کمک 
اطرافیان  به خصوص دوســت عزیزم که هر لحظه کنارم بود و حمایت کرد تا دوباره در 
مسیر قرار بگیرم و از فضای المپیک خارج شوم. این اعتماد به نفس باعث شد که زودتر 
آن روزها را فراموش کنم و از لحاظ روحی خود را آماده کنم و از لحاظ فنی نیز خود را 

به کادرفنی سپردم و باعث شد که برگردم.

در آستانه روز جهانی ورزشی نویسان، پنجمین نشست هیئت 
رئیسه انجمن نویسندگان، خبرنگاران و عکاسان استان فارس 
با محوریت چگونگی برگزاری همایش تقدیر از پیشکســوتان 

عرصه رسانه در حوزه ورزش برگزار گردید.
در این نشســت، محمدی رئیس این انجمن با تأکید بر نقش 
و پیوند رسانه و ورزش در جامعه مطالبی بیان داشت و افزود: 
انجمن وظیفه خود می داند به عنوان نخستین اقدام عملی خود 
پس از شکل گیری، قدردان تلاش ها و سختکوشی های اهالی 
رسانه در حوزه ورزش باشد و بدیهی است متولیان این بخش 
می بایست نقش ارزنده این قشر را در حفظ و گسترش سلامت 
و نشاط جامعه پیش تر و بیش تر مورد نظر قرار داده و بدهند.

نایب رئیس انجمن نویســندگان، خبرنگاران و عکاسان استان 
فارس نیز ورزشــکار و ورزشی نویس را دو بال فعال و مؤثر در 

تندرستی و امید به زندگی دانست.
عطایی گفت: ورزشــی نویســان و خبرنگاران ایــن حوزه به 
عنوان متخصص و کارشــناس سال هاست که بازوان راهنمای 
هیئت های مختلف ورزشــی بوده و ورزش فارس از هم فکری 
و یاری آن ها بهره فراوان برده اســت. اما آن چه مغفول مانده 
حمایت و احترام و بزرگ داشــتن این گروه تلاشــگر و سایر 

خبرنگاران و عکاسان حوزه های خبری است.
در ادامه این نشســت شلتوک کار، دبیر هیئت رئیسه انجمن 
ضمــن اعلام شــکل گیری کمیته های مختلــف انجمن، اهم 

برنامه های پیش بینی شــده جهت روز جهانی ورزشی نویسان 
را تشــریح و اعضای حاضر پیرامون هر بخش به بحث و تبادل 
نظــر پرداختند. لازم به ذکر اســت نشســت پنجم انجمن با 
میزبانی از قدیمی ترین عکاس ورزشی فارس و جمع دیگری از 

پیشکسوتان عرصه رسانه ورزش ادامه یافت.
استاد حسین کشــتکار، عکاس قدیمی استان فعالیت خود را 
بیش از شــصت سال بیان نمود و طی سخنانی همدلی بیشتر 

مسئولین و اهالی رسانه را خواستار شد.
اضافه می گردد؛ همایش تقدیر از پیشکسوتان رسانه و ورزش 
سه شــنبه هفته آینده به میزبانی شهرداری و شورای اسلامی 

کلان شهر شیراز برگزار می گردد.

ورزش سه نوشت: امید روانخواه می گوید نظرات پیشکسوتان باید 
نسبت به سایر اقشار جامعه متفاوت تر باشد.

امید روانخواه، پیشکسوت استقلال که این روزها خودش سرمربی 
شده از بُعد فنی مسائل این روزهای فوتبال ایران و باشگاه استقلال 
را بررســی کرد. او در مــورد وضعیت نقل و انتقــالات که در آن 
پرســپولیس خریدهای بیشتری داشــته گفت: وقتی از من سؤال 
می کنید دوســت دارید چیزی بگویم که بــه فوتبال کمک کند. 
فوتبال مقوله ای است که تمام مردم جامعه با آن آشنایی دارند ولی 
مــا وظیفه داریم یک مقدار از زوایای پنهان فوتبال صحبت کنیم. 
باید واضح تر و موشکافانه تر راجع به مسائل صحبت کنیم. من هیچ 
کجای دنیا ندیدم که آنقدر تیم ها را در فصل نقل و انتقالات تحت 
فشــار بگذارند، در فوتبال ما انگار بیشترین رقابت در فصل نقل و 
انتقالات برای مدیران اســت تا در مسابقات. فصل پیش استقلال 

قهرمان شد و مطمئناً وقتی قهرمان شده تیم و بازیکنان خوبی داشته 
اســت؛ ولی وقتی به این فصل می رسیم و ملاک سنجش تیم نقل و 
انتقالات می شود باید این موضوع را در نظر بگیریم که الان منچستر 
ســیتی لیورپول، رئال مادرید و دیگر تیم هــای قهرمان و بزرگ دنیا 
چه خریدهایی داشته اند؟ در دنیا نقل و انتقالات مثل گذشته نیست؛ 
جابه جایی تیم ها خیلی کم شــده و نقل و انتقالات نهایت یک تا سه 
بازیکن اســت. هیچ لیگی در دنیا به اندازه ایــران بازیکن آزاد ندارد. 
روانخــواه در این خصوص ادامه داد: برای مثــال یک بازیکن بعد از 
ســال ها بازی در استقلال چرا باید بتواند به عنوان بازیکن آزاد از این 
تیم برود؟ درست است تیم های رقیب در حال خرید کردن هستند اما 
شاید استقلال نیازی به خرید نداشته باشد. اصلًا خرید تضمینی برای 
موفقیت است؟ نمونه های وطنی و خارجی این اتفاق را دیده اید. تیمی 
که در آن هرکس مدعی باشد کنترل رختکن اش کار ساده ای نیست. 
خیلی مهم است که در تیم بقیه بازیکنان بپذیرند که چند بازیکن از 
نظر سنی و فنی بازیکنان بزرگ تری هستند. نباید آنقدر باشگاه ها را 
در فصل نقل و انتقالات تحت فشار گذاشت؛ این اتفاق باعث می شود 
مدیریت به اشــتباه بیفتد و بازیکنانی را بخرد که به درد تیم نخورد. 
تنها گلایه من این اســت که چرا باید بازیکنان آزاد شوند. از چند ماه 
پیش می شد که قرارداد محمد دانشگر را تمدید کرد. من فکر می کنم 
اســتقلال با همین تیم هم می تواند مدعی جدی قهرمانی باشد ولی 

اینکه قهرمان شود یا خیر باید ببینیم در لیگ چه اتفاقی رخ می دهد.
این پیشکسوت در خصوص کارنامه و رفتارهای برون گرایانه ساپینتو 
گفت: اکثر مربی ها در کارنامه فنی شان فراز و نشیب دارند. اکثراً اخراج 
را تجربــه کرده اند. اگر بخواهیــم از برون گرایی و هم صحبت کنیم 
باید گفت که الان در فوتبال دنیا مربیانی مثل کونته و ســیمئونه هم 
برون گرا هســتند و 90 دقیقه همــراه داور به بازی هیجان می دهند. 
ملاک این نیســت که بگوییم مربی خوبی است یا بد است بلکه باید 
بگذاریم به ایران بیاید. در زمان اســتراماچونی هم ابتدا نقدها خیلی 
بیشــتر بود ولی بعدهــا در زمان نیم فصل می گفتنــد که او یکی از 

بهترین مربیان خارجی بوده که وارد ایران شده است.
روانخــواه در خصوص انتخاب ســاپینتو و مربیــان ایرانی که گزینه 
ســرمربیگری اســتقلال بودند گفت: مربیان ایرانی مطرح شــده آن 
صلاحیت لازم را نداشتند و درست هم نبود که یک مربی ایرانی تحت 
آن فشار بیاید کار کند. در این شرایط اقتصادی که وجود دارد مذاکره 
با مربیان خارجی ســخت است. مربی انتخاب شد که شاید در فصل 
پیش موفقیتی در تیمش نداشته اما در یک لیگ بسیار معتبر در حال 
کار کردن بوده اســت. نمی دانم چرا جواد نکونام یا هر مربی ایرانی به 
استقلال نیامد ولی باید یک مقدار فضای هواداری کنترل شده تر باشد. 
مدیران باید تصمیماتی را بگیرند کــه بالاتر از فهم هواداران فوتبال 
باشد. این هجمه ها می تواند در آینده تأثیرات مخرب بیشتری بگذارد. 
بعضی از این فضاها به دلیل جهت دهی های خاصی شــکل می گیرد. 

اگر باشگاه می خواهد یک مربی را انتخاب کند باید آن مربی از نظر 
فنی و فرهنگی به آن باشگاه بخورد. شما نمی توانید در بارسلونا یک 
مربی دفاعی موفق را ببرید. ممکن اســت زمانی مربی در استقلال 
کار کند که ناشناخته باشد اما مدیریت تشخیص دهد که این مربی 

در آینده می تواند حتی از فرهاد مجیدی هم موفق تر عمل کند.
او در مــورد هجمه های برخی پیشکســوتان به مدیریت باشــگاه 
گفت: بازیکنان سابق و پیشکسوتان فوتبال باید کمی متفاوت تر از 
ســایر اقشار جامعه در خصوص فوتبال صحبت بکنند. اگر مدیران 
استقلال پرسپولیسی هستند پس چرا این تیم فصل قبل قهرمان 
شــد؟ تیم های بزرگ دنیا مثل بایرن مونیخ، بارسلونا و... بازیکنانی 
داشــتند که هرکدام جزیی از تاریخ دنیای فوتبال هستند ما هیچ 
گاه نمی بینیم که در مورد نقل و انتقالات باشــگاه سابقشان نظری 
بدهند. من نیازی نمی بینم که ما هر لحظه بیاییم و صحبت بکنیم. 
این صحبت ها زیاد به باشگاه استقلال کمک نمی کند، باید بگذاریم که 
لیگ شــروع شود. روانخواه در مورد شایعه اضافه شدنش به کادرفنی 
اســتقلال بیان کرد: در فوتبال تا شما با یک تیم قرارداد نبستی همه 
چیز در حد حرف و شــایعه می تواند باقــی بماند. من بعد از فوتبالم 
در دو مقطع با باشــگاه استقلال همکاری داشتم. واقعیتش پیشنهاد 
رسمی به من نشده است. من سال هاست در حال سرمربیگری کردن 
هســتم و دوست دارم همین را ادامه بدهم. فکر می کنم هر کس که 
می خواهد به عنوان دستیار انتخاب شود باید با سرمربی تیم به صورت 
کامل صحبت کند. نظر شخصی من این است که دستیار ایرانی بسیار 
می تواند تأثیرگذار و تعیین کننده باشــد. روانخواه در پایان راجع به 
وضعیت تیم ملی گفت: همه جامعه ما لحظه شــماری می کنند که 
جام جهانی شروع شود؛ ولی از دید فنی بدون هیچ تعصبی می گویم 
که هیچ کشوری را ندیده ام که تیمش به جام جهانی رفته باشد ولی 
به فکر تغییر ســرمربی باشد و آنقدر ســرمربی تیم تحت فشار قرار 
بگیرد. فکر می کنم خلاف اصول فوتبال اســت که سرمربی که با آن 
بــه جام جهانی صعود کرده اید را عوض کنید. از حواشــی بگذریم او 
جایی که انتظار نداشتیم خیلی خوب نتیجه گرفت. فکر می کنم بیش 
از ســرمربی تیم ملی باید به فدراسیون فوتبال نقد کنیم؛ فدراسیون 
اســت که باید تدارکات لازم را فراهم کند. احساس می کنم نقد آقای 

اسکوچیچ مقداری مغرضانه است.

قرارداد رقیب اصلی »صیادمنش« برای فصل بعد تمدید نشــد و 
یکی دیگر از رقبای او به در خروج نزدیک است و این نکات حکایت 
از آن دارد که ستاره ایران هال سیتی برای فصل بعد جزو مهره های 

تأثیرگذار تیم خواهد بود.
بــه گزارش فوتبــال 360، حدود یــک ماه تا آغــاز فصل جدید 
رقابت های چمپیونشیپ فوتبال انگلیس زمان باقیست و هال سیتی 
یکی از 24 تیمی خواهد بود که همانند دوره قبل در این فصل هم 
حاضر است. نارنجی پوشان در فصل 2022- 2021 در رتبه نوزدهم 
قرار گرفتند و با فاصله 14 امتیازی نســبت به منطقه سقوط، در 
سطح دوم فوتبال انگلیس ماندند و دوباره به لیگ یک بازنگشتند.

در ســال 2022 شــاهد حضور »آجون ایلیجالی«، مدیر و مالک 
ترک تبار  در هال ســیتی بودیم که به جای »آسِــم آلام« زمام کار 
را به دســت گرفت. او »شــوتا آرولادزه« گرجســتانی را به عنوان 
سرمربی جدید تیم برگزید و چندی بعد »اللهیار صیادمنش« را به 
صورت قرضی از فنرباغچه به خدمت گرفت. آن ها در کنار هم موفق 
شــدند هال را در چمپیونشیپ حفظ کنند اما برای فصل پیش رو 
قرار اســت تیمی رقابتی تر روانه مسابقات شود، تیمی که نه تنها 
دغدغه سقوط نخواهد داشت؛ بلکه می تواند برای حضور در جمع 
بالانشــینان تلاش کند و در حالت خوشبینانه در کارزار تیم های 

مدعی برای صعود به لیگ برتر هم قرار بگیرد.
روز سه شــنبه بود که خبر دائمی شــدن قرارداد مهاجم 20 ساله 
و ایرانی هال ســیتی در رسانه ها منتشر شــد. نایب رئیس باشگاه 
انگلیســی هم این ماجــرا را تأیید نمــود. »صیادمنش« که جزو 
بازیکنان محبوب مالک تیم به حســاب می آید، در آخرین ماه از 
فصلی که گذشت توانست به مهره ثابت تیم تبدیل شود و اعتماد 
»آرولادزه« را هم جلب کند. این ســتاره ایرانی در 6 مسابقه آخر 
فیکــس بود و یک گل هم به ثمر رســاند و عنوان بهترین بازیکن 
ماه را از سوی هواداران دریافت کرد. او در پروژه ببرها جزو نفرات 
اصلی به حساب می آید و به همین دلیل هم قراردادش قطعی شد.
»آرولادزه« پیش از حضور در هال ســیتی، بیشتر با آرایش 3-1-

2-4 تیم هایش را روانه میدان می کرد ولی در انگلیس به سیستم 
3-4-3 پناه بــرد. »صیادمنش« در این آرایش بیشــتر به عنوان 
مهاجم مرکزی و نوک به کار گرفته شــد اما گاهی اوقات متمایل 

به سمت راست می شد و در این پست هم تنه به تنه رقیبان می زد. 
هال ســیتی برای فصل جدید هنوز خریدهایش را آغاز نکرده اما 
در عوض چند بازیکن خود را از دســت داده اســت. دست بر قضا 
اکثر تغییرات مربوط به هم پستی ها و رقبای صیادمنش بوده است.

»تام ایاوس«، مهاجم 30 ســاله و لیورپولی بعد از 3 فصل حضور 
در هال ســیتی از این تیم جدا شد. او در فصل گذشته 31بار برای 
تیمش به میدان رفت و 5 گل زد. با این وجود عملکرد درخشــان 
صیادمنش او را به نیمکت تبعید نمود. حالا هم شــنیده می شود 
که قــرارداد این بازیکن تمدید نمی شــود. »جــورج هانی مان«، 
هافبک شــماره 10 هال ســیتی دیگر مهره جدا شــده است. این 
بازیکن محبوب با میلوال به توافق رســید و از هواداران هال سیتی 
خداحافظی کرد. او در برهه ای از فصل به عنوان یکی از مهاجم های 

کناری و اکثراً در سمت راست به کار گرفته می شد.
»مالیک ویلکس« نفر بعدی اســت. مهاجم 23 ساله ای که یکی از 
ارکان صعود هال سیتی به چمپونشیپ در فصل 2021-2020 بود. 
او در فصلی که گذشت دچار مصدومیت شد و کم کم از یادها رفت 
و در هفته های آخر هم امکان بــازی پیدا نکرد. هنوز جدایی این 
بازیکن قطعی نشده اما شفیلدونزدی در لیگ یک شدیداً خواهان 

جذب »ویلکس« اســت و طرفین بر سر قیمت با یکدیگر هنوز به 
توافق نرســیده اند. ویلکس شــماره 7 هال را به تن می کند و در 

صورت ماندنش می تواند یکی از رقبای اصلی »صیادمنش« باشد.
»مارکــوس فورس«، مهاجمی که به صــورت قرضی از برنت فورد 
آمده بــود هم جواب نداد و با کمتریــن بازدهی به تیم اصلی اش 
بازگشت. »تایلر اسمیت« 23 ساله هم در سال 2021 به عضویت 
هال درآمد اما مانند 6 تیم قبلی اش که در 3 سال آن ها را امتحان 
کرده بود در تیم نارنجی پوش هم بازدهی مناسبی نداشت و بعید 

است بتواند جایگاهی در تیم داشته باشد. 
2 نفــر بعدی اما شــرایط متفاوتــی دارند. ابتدا از ســتاره اصلی 
هال سیتی یاد می کنیم؛ »کین لوییس پاتر«. بازیکنی 21 ساله که 
در تیم جوانان انگلیس هم عضویت داشــته است. او فصل قبل با 
12 گل زده نه تنها بهترین گلزن تیم شد بلکه از سوی هواداران و 
بازیکنان عنوان بهترین بازیکن فصل را هم به دست آورد، مهاجمی 
که در سمت چپ به کار گرفته می شود و احتمالًا در کنار »اللهیار« 
جزو مهره های اصلی خط حمله خواهد بود. او متولد هال اســت و 

محبوبیت زیادی بین هواداران دارد.
از »جیمز اســکات« هــم باید حرف بزنیم، بازیکنی 21 ســاله و 
اسکاتلندی که فصل قبل به صورت قرضی در هیبرنیان بازی کرد 
و موفق شــد 4 گل در 16 بازی به ثمر برساند. او از سال 2020 به 
عضویت هال درآمده و احتمــالًا در این فصل در هال باقی بماند. 

البته که تیم اسکاتلندی هم بی میل به نگه داشتن او نیست.
با تمــام این تفاســیر به نظر می رســد هال ســیتی در روزهای 
باقی مانده به سراغ جذب مهاجم برود. شکی در پررنگ بودن نقش 
»صیادمنش« وجود ندارد اما هال با جدایی احتمالی چند بازیکن 
در خط حمله نیاز به جذب نیروی جدید خواهد داشــت. احتمالًا 
رقیــب یا رقبای اصلی مهاجم ایرانی هال ســیتی در روزهای آتی 
مشخص می شــوند. مالک ترکیه ای باشگاه انگلیسی فعلًا توانسته 
»اوزان طوفان« را از فنرباغچه به خدمت بگیرد، انتقالی که احتمالًا 
به زودی رســمی می شــود. در پایان باید به این نکته اشاره کنیم 
که فعلًا »صیادمنش« مهاجم نوک اصلی تیم »آرولادزه« است. او 
در فصل پیش رو می تواند نقشی بسیار مهم در موفقیت احتمالی 

تیمش ایفا کند.
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میدان برای جولان »اللهیار« مهیا شد
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